
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 22. oktober 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål H
Kan ministeren forklare, hvordan den daværende skatteminister i 2012 – på et
tidspunkt, hvor man i Skatteministeriet vidste, at mange af ejendomsvurderin-
gerne var behæftede med fejl – kunne medvirke til at få vedtaget en lov (L
198), der stiller boligejerne langt dårligere end tidligere, hvis de vil klage over
muligt fejlbehæftede ejendomsvurderinger? Hvad har man ønsket at prioritere
med denne lovændring?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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